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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Összesen hány diákot vettek fel tanító szakra ebben az
évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt tíz évben a kormány részéről a pedagógusok megbecsülése csökkent, adminisztrációs 
terheik nőttek, pedagógusi szabadságuk elveszett. Egyre több tanár hagyja ott a pályát, a minősítési 
rendszer kasztjellegének „köszönhetően” egy, húsz éve a pályán lévő pedagógus annyit keres, mint 
egy áruházi dolgozó. Egyikük bére sem elégséges, érthető, ha a tanárok közül sokan feladják 
hivatásukat egy jobb megélhetés reményében. Csökken a pedagógus-létszám, ezért kiemelten fontos
lett a következő tanárgeneráció.

 

Kérdezem Önt:

• Összesen hány diákot vettek fel tanító szakra ebben az évben?
• Hogyan biztosítja ez a létszám a tanítói pálya utánpótlását?

Várom válaszát.
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